
Vi i styret ønsker å sende ut et skriv til alle med hva styret har gjort de siste 6 
månedene, og begrunnelser for noen av valgene vi har tatt. Vi møter mange når vi går 
runder her i borettslaget, og flere vet en del om det vi har gjort, men siden dette ikke 
er informasjon som har nådd ut til alle, velger vi å også informere gjennom et felles 
skriv til alle boenhetene.

– Styrerommet/verksted

– Nye postkasser til aviser

– Søppelkasser

– Bomberommene

– Digitalisering av borettslaget



Styrerommet/Verksted

Vi har pusset opp styrerommet, og dette var noe som var etterlengtet. Rommet har nå 
blitt et koselig sted vi kan ha styremøter, møter med beboere, m.m.

Før:

                  

Etter:

                      

Verksted:

Det ene bomberommet som ligger i 7e har vi tømt for søppel. Rommet er nå laget 
om til et verksted. Her er alle koster, spader, raker osv. Utstyret har vi samlet inn fra 
alle oppganger, gått over alt, og kastet det som var ødelagt. 



Postkasser til aviser

Vi har byttet ut alle postkassene til aviser ute da noen ikke hang fast på veggene 
lengere, og mange manglet bunn og var ikke pene. De er nå byttet ut med svarte 
postkasser med Disneymotiv.

9 A-B-C-D-E (Donald og Minions)

7 A-B-C-D-E (Løvenes konge, og Mikke og Minni)

Benveien (Monster Inc)



Søppelkasser

Vi har satt opp 5 søppelkasser på området hos oss for å hindre at det flyter søppel 
rundt omkring. Nå er det lettere for alle å bidra til at vi får et ryddig og fint uteområde.

Søppeldunkene tømmes og vedlikeholdes av vaktmestertjenesten.

Plassering:

1. På hjørnet ved parkeringen ut mot Gilde i 9a.

2. Står i svingen mellom 9c og 9d.  

3. På hjørnet ved parkeringen ut mot Gilde I 7a.

4. Står i svingen mellom 7c og 7d.

5. På hjørnet ved parkeringen ut mot Gilde i Benveien 1a.



Bomberommene

Bomberommene i borettslaget er ikke bomberom som er utrustet for krig. Disse vil 
ikke bli brukt som bomberom da de ikke er godkjente til det. Vi har derfor tenkt å 
bruke rommene til noe mer nyttig. Vi er i gang med å tømme rommene, før planen er å
male de om. De vil bli klare i løpet av sommeren.

Når rommene er ferdige, vil det bli mulig å låne plass der til oppbevaring. Ønsker du å
låne en plass, lager vi en kontrakt mellom deg og borettslaget. Dette er noe vi håper 
alle kan ha nytte av. Dette er også helt gratis.

Alle oppgangene har vi tømt for søppel, i tillegg til at rommene under trappene er blitt
stengt. I flere av oppgangene hadde også trapperommene blitt brukt til å stue bort 
søppel m.m.

- Bomberommet i 7b skal brukes til dekkhotell.

- Bomberommet i Benveien skal brukes til lagerutleie.

- Bomberommet i 9b skal brukes til lagerutleie.

- Bomberommet i 9e er leid ut til Sammen for Østfold, en 
organisasjon som hjelper vanskeligstilte i Østfold (Tone Borgersrud er 
med i denne organisasjonen).

- Bomberommet i 7e er som nevnt gjort om til verksted.

- Det vil også bli mulig å låne søppelrommene som nå er låst.

Søppel, og ting som skal kastes, skal ikke oppbevares i disse rommene. Da ber vi om 
at du tar kontakt med vaktmestertjenesten og bestiller søppeltaxi.

Vi har malt alle dørene og satt på skilt på disse.



Digitalisering av borettslaget

Flere har ønsket at borettslaget skal bli tilgjengelig på digitale plattformer. Nå har 
Høgda borettslag fått egen konto både på Facebook og Instagram, og en egen 
hjemmeside.

Vi kommer fremdeles til å legge informasjon i papirformat i postkassene og henge 
opp på tavlene, men vi håper at dette gjør det enklere og raskere å nå ut til flere enn 
vi har gjort tidligere.

INSTAGRAM

 Instagramkontoen vår er hogdaborettslag.

FACEBOOK

Facebooksiden heter Høgda Borettslag.

HJEMMESIDEN

Hjemmesiden vår finner du på www.hogdaborettslag.com


